

*Z0333D5FD

A9*



GEMEENTE
ZEVENAAR

commissie Samenleving | Besluitenlijst

Datum 16 april 2019

Aanwezig	
Voorzitter:	dhr. H.T.W. Visser
Commissiegriffier:	dhr. E.M. Geldorp
Leden:	dhr. J. du Croix (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. Engels (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. Voetdijk-ten Have (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); mevr. L van der Velden (SP); dhr. J.G.B.A. Lombarts (D66); mevr. J.H.W. Harmsen (Sociaal Zevenaar); de heer M. Wikkerink (GroenLinks)
Collegeleden:	dhr. N. van Dellen; mevr. A.Y. van Loon; mevr. B.M. Elfrink
Overige aanwezigen:	
Afwezig met kennisgeving:	mevr. H. Brink (Lokaal Belang), mevr. M.G.A. Dellepoort (GroenLinks)

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en deelt mede dat mevrouw Van der Velden (GroenLinks) afwezig is en wordt vervangen door de heer M. Wikkerink. Verder is mevrouw Brink (Lokaal Belang) afwezig.

2. Inspraak

Er zijn geen aanmeldingen voor het spreekrecht ontvangen.

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijst van de vergadering van 12 februari 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties

Vanuit de commissie worden de volgende opmerkingen gemaakt of vragen gesteld:

Mevrouw Voetdijk vraagt of de raad reeds in een vroeg stadium een concept van het nieuwe subsidiebeleid kan ontvangen, zodat raadsleden zich goed kunnen voorbereiden op dit dossier? Wethouder Van Dellen geeft aan dat het proces nu gaande is, maar dat de fase van vaststelling door de raad waarschijnlijk september wordt. Voorafgaand wordt een informatieavond georganiseerd, waarin de raad wordt meegenomen en om input wordt gevraagd. Dit wordt ook naar verenigingen etc. gecommuniceerd. Zodra het concept gereed is, wordt het aan de raad toegezonden. Mevrouw Harmsen vraagt op het college op dit punt de termijnagenda wil aanpassen.

De heer Du Croix verzoekt het college de items die gemarkeerd staat op "Q1" z.s.m. te leveren. Verder vraagt hij naar aanleiding van een ontvangen brief van de kinderboerderij of de opdracht aan de NME "duurzaamheid" is geworden, waarin eerst samengaan van de NME met de kinderboerderij aan de orde was? Wethouder Van Loon geeft aan dat dit juist is, de opdracht is gewijzigd. Thans vinden er gesprekken plaats met de kinderboerderij over een businessplan.

Mevrouw Harmsen merkt op dat het onderzoek naar het eerdere traject (samengaan NME en

kinderboerderij) dan weggegooid geld is.

5. Raadsvoorstel beschikbaar stelling kredieten t.b.v. het programma 2019 voor onderwijshuisvesting

Commissie:

De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer:

- Bepalingen bouwbesluit en de BENG-norm
- VNG-normbedragen / begroting
- Inzetten van huidige leegstaande schoolgebouwen
- Scope van het gevraagde krediet – wat valt er wel en niet onder
- Aantal schoolwoningen bij basisschool De Bem / kosten ervan (verhouding) / locatie ervan / wenselijkheid van aanvullende informatie
- Volgorde van besluitvorming – verordening en uitvoering
- Bekostigingsplafond van dit en volgend jaar

College:

Wethouder Van Loon gaat in op de inbreng van de commissie en beantwoordt de vragen.

Zij zegt daarbij toe:

- Nader terug te komen op een toelichting van de kosten van de schoolwoningen bij De Bem, waarbij eveneens wordt ingegaan op het vraagpunt wat er onder een schoolwoning dient te worden verstaan;
- Na te gaan of een "twee-trap" in de besluitvorming mogelijk is, waarbij de onduidelijkheden rondom de situatie De Bem in een separaat voorstel / besluit aan de orde kunnen komen.

Conclusie:

De commissie geleidt het voorstel door naar de besprekagenda van de raadsvergadering van 8 mei aanstaande.

6. Statenbrief inzake inventarisatie tekorten jeugdzorg Gelderse gemeenten 2019

Commissie:

De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer:

- Indicatie van de tekorten op de jeugdzorg voor Zevenaar / informeren door het college van de raad hierover
- Doel van jeugdzorg
- Samenhang van de bespreking van gerelateerde brieven MGR / verspreide commissiebehandeling
- Kosten versus begrote budget / kostenontwikkeling per inwoner
- Mogelijke onevenredigheid in verband met woonplaatsbeginsel
- Maatregelen om kosten onder controle te houden
- Financiële stand van zaken gehele Sociale Domein
- Suggestie om in een volgende vergadering het thema nader te bespreken, aan de hand van op korte termijn te verschijnen informatie / suggestie om in dit verband ook de overige onderdelen van het Sociaal Domein te bespreken



College:

De wethouders Van Loon en Elfrink gaan in op de inbreng van de commissie en beantwoorden de vragen. Zij geven aan dat in mei een informatiebijeenkomst komt om de raad mee te nemen in de stand van Zaken rondom de Jeugdzorg en de Wmo. Daarbij wordt toegezegd de gevraagde inzichten en cijfers aan de raad / commissie toe te zenden .

Conclusie:

- Afgesproken wordt in de volgende vergadering, mede aan de hand van de door het college nader toe te zenden (financiële) informatie, over de met name financiële stand van zaken van het gehele Sociaal Domein te spreken (per onderdeel).

7. Stand van zaken Sociaal Domein

Het college informeert de commissie kort over de businesscase RSD. 2018 is redelijk verlopen, maar 2019 lijkt een stijging van het bestand inactieven te zien, hetgeen gezien de hoogconjunctuur verrassend is. De oorzaken zijn divers. De gemeente houdt er rekening mee dat de bijdrage vanuit het Rijk verminderen, maar dat is nu nog onvoldoende zeker. De raad wordt verder meegenomen in een informatiebijeenkomst.

8. Rondvraag

Vanuit de commissie worden de volgende vragen gesteld.

- a) De heer Wikkerink vraagt n.a.v. de beschikbaarheid van rijksbudget voor het realiseren van watertappunten op schoolpleinen of de gemeente Zevenaar zich hiervoor heeft gemeld? Wethouder Van Loon geeft aan dat hier al (eerder) verschillende scholen mee bezig zijn geweest, maar voorsnog wel vooral in pandig. Zonder de thans beschikbare subsidie zijn er inmiddels 16 watertappunten, dit wordt wat haar betreft verder uitgerold. Scholen en sportverenigingen moeten dit overigens wel willen. De eerdere watertappunten zijn vanuit de JOG-gelden gefinancierd.
- b) Mevrouw Jansen, mevrouw Van der Velden, de heer De Winkel en aanvullend mevrouw Voetdijk vragen het college naar aanleiding van een brief van Stichting Actief Spijk (SAS) naar het (communicatie) proces omtrent het dreigen van sluiting van de basisschool. Vanuit de Sas wordt de communicatie vanuit het college als onvoldoende ervaren. Genoemde commissieleden vragen een reactie van het college hierop.
Wethouder Van Loon geeft aan een wat andere beleving te hebben en baseert zich daarbij op signalen en informatie die zij zelf heeft ontvangen, ook van betrokkenen. Zij licht een en ander toe en geeft aan op korte termijn met betrokkenen (o.a. SAS en VZD) om de tafel te gaan zitten.
- c) Mevrouw Van der Velden vraagt of de niet-financiële gegevens van het onlangs aan de raad toegezonden accountantsrapport over Favoriet FM alsnog openbaar gemaakt kunnen worden. Wethouder Van Loon zegt toe dit na te gaan er hierop terug te komen.

9. Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde vanuit de commissie.

10. Mededelingen portefeuillehouders (college)

Wethouder Van Loon doet een korte mededeling over de voortgang rondom Favoriet FM. Er is inmiddels een ad interim bestuur en er is thans een traject rondom eigendomsrecht gaande.

11. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.50 uur.